
话题十 人物情况
	1.Born into a poor clerk's family, Charles Dickens had little schooling.
	出生在一个贫困的小职员家庭中，查尔斯·狄更斯几乎没有接受学校教育，

	2.In her spare time, she spends lots of time reading famous novels.
	在业余时间，她花费大量的时间阅读名著。

	3.Owing to the fact that he can do whatever he has chosen to do with great perseverance, he has made great achievements in many fields.
	由于他能够坚持不懈地做他所选择做的任何事情，所以他在很多领域都取得了巨大成就。

	4.Her marvelous voice and appealing dance make her one of the most popular girls in our school.
	她动听的歌声和迷人的舞姿让她成了学校里最受欢迎的女孩之一。

	5.He is considered as an inspiring leader and people have come to love him，
	作为一个鼓舞人心的领导，人们已经开始喜欢他了。

	6.He is strict with everybody and in everything he does, which makes him deeply loved and respected.
	他对所有人及自己所做的任何事情都严格要求，这让他深受人们的爱戴和尊敬。

	7.As for my favourite figure in Chinese history, it must be We i Yuan, a great thinker in the late Qing Dynasty.
	至于我最喜欢的中国历史人物，那一定是魏源，一个伟大的晚清思想家。

	8.Now I have grownup and become more in dependent, but whenever I come across setback, my mother's eyes are always with me encouraging me wherever I go.
	现在我已长大且变得更加独立，但每当我遇到挫折时，不论我走到哪里母亲的眼睛总是伴随着我，给我鼓励。

	9.I was impressed by his devotion to teaching.
	他给我的印象是热心教学。

	10.As far as I'm concerned, my mother is always helping our neighbours or strangers, which makes her gain good honors in our villages.
	就我而言，我的母亲总是帮助我们的邻居或陌生人，这使她在我们的村子里获得了良好的声誉。


